



## ISNS Full-Ride Scholarship Information For High School (G9-12)

<b>Eligibility</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Enrolled or prospective students entering Grades 9-12 for the 2026-2027 school year</li> <li>Students who are entering G12 should be currently enrolled in a Diploma Programme</li> <li>Students who will graduate from ISNS</li> <li>Students holding a foreign, Hong Kong, Taiwan or Macao passport/ID</li> <li>Students with high English proficiency based on internal assessment</li> <li>Students who demonstrate high academic achievement: see academic requirements below for details</li> <li>Students who are well-rounded with active participation in co-curricular activities including sports, clubs, art, music, competitions, and who demonstrates leadership qualities</li> <li>Students taking (or intending) to take the Full Diploma Programme</li> <li>Students enrolling in ISNS for a minimum of two years or until Graduation</li> </ul>
<b>Award Amount</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Full Tuition</li> <li><b>FOR MYP (APPLICANTS going into G9/10):</b> Awarded for the duration of the year of study with potential for reapplication</li> <li><b>FOR DP (APPLICANTS going into G11/12):</b> Awarded for the duration of study (up to two years for G11 students)</li> <li><b>Scholarship does not include</b> Application Fee, Deposit Fee, Tutoring Fees, CAS Trips, Bus, Lunch, Uniforms, Examination Fees, Athletics Trips</li> </ul>
<b>How to Apply</b>	<p><b>For internal ISNS candidates:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Complete Re-Enrollment Application at <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> <li>Complete Scholarship Application and Personal statement at <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> </ul> <p><b>For external (non-ISNS) candidates:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Complete Enrollment Application at <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> <li>Complete Scholarship Application and Personal statement at <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> <li>Shortlisted applicants may be invited to sit for an admissions screening and/or assessment. Assessments may be done in person or online.</li> <li>Possible interview for finalist candidates</li> </ul>
<b>Dates</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Deadline for internal ISNS candidates: March 1, 2026</b></li> <li><b>Deadline for external (non-ISNS) candidates: May 31, 2026</b></li> <li>Finalist candidates will be contacted with further information</li> </ul>
<b>Expectations</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Student must maintain a high academic standing during the duration of their study; please refer to the minimum requirements below for further explanation</li> <li>Student should have exemplary behavior record and no issues of academic misconduct</li> <li>Student must consistently demonstrate a positive attitude and maximum effort in their learning</li> <li>Student must participate in the full school program, including field trips, extracurricular activities, WWW, etc.</li> <li>Student must meet attendance requirements, not missing more than 10% of school days or have excessive tardies</li> </ul>



	<ul style="list-style-type: none"> <li>Parents or guardians are expected to be positive school community members</li> </ul>
<b>Revoking of scholarship</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Should the school determine that false statements or documents were in application.</li> <li>Should the recipient fail to meet the required expectations of the scholarship award or noticeably falls behind, producing work that is well below his or her capability.</li> <li>Should recipients fail to be a role model for their peers.</li> <li>At least one formal warning in writing will be given to the student and the parents prior to the withdrawal of the scholarship.</li> <li>In the case of extreme disciplinary measures, the scholarship may be revoked without any prior written notification.</li> </ul>
<b>Deferring Scholarship</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>The scholarship is non-transferable, and the term of study cannot be deferred. <b>Should a student withdraw during their scholarship year(s), 100% tuition will be owed to the school.</b></li> </ul>

## 1. High School Full Ride Scholarships

### 1.1 Criteria

Candidates will be evaluated by the Scholarship Committee based on the strength of student's personal statement as well as their involvement in the school community.

### 1.2 Academic Minimum Requirements for Full Ride Scholarships

#### Grade 9 (Grade 8 going into Grade 9)

- A total score of at least 40/49 points overall from the 7 subject groups
- No behavior or academic misconduct issues
- If coming from a non-IB school, an expected average of 85% or above, or grade of A or above in all their current subjects

#### Grade 10 (Grade 9 going into Grade 10)

- A total score of at least 40/49 points overall from the 7 subject groups
- No behavior or academic misconduct issues
- Successful completion of the Grade 9 Community Project, with a strong demonstration of the ATL's, determined by the discretion of the scholarship committee, and that an authentic need in the community has been met
- If coming from a non-IB school, and expected average of 85% or above, or grade of A or above in all their current subjects

#### Grade 11 (Grade 10 going into Grade 11)

- A total score of at least 30/42 points overall from the 6 subject groups
- A 5/7 or higher on the Personal Project
- If coming from a non-IB school, an expected average of 85% or grade of A or above in all of their current subjects



### Grade 12 (Grade 11 going into Grade 12)

- The student is predicted to score 35 points or higher from their 6 courses on their final report card
- CAS requirements have been met, and CAS Coordinator supports admission into DP Year 2
- EE requirements have been met, and EE supervisor supports admission into DP Year 2
- TOK requirements have been met and TOK teacher supports admission into DP Year 2
- The student has no formal warnings for Academic Misconduct

Candidates will be evaluated by the Scholarship Committee based on the strength of student's personal statement as well as supporting information.

### 1.3 Application Requirements

**All applicants must provide the following documents:**

- Online Application Form completed which will require supporting information about achievements, awards, extra-curricular activities, and community service in the past year. You are strongly encouraged to use the template provided for this.

#### **Attachment-1: Template Supporting Information**

- Full Ride Personal statement: Our world faces unprecedented challenges, and education is key to finding innovative solutions. Reflect on how your educational experiences have cultivated your problem-solving skills, critical thinking, and capacity for innovation. Identify a significant problem—local or global—that resonates deeply with you. How has your education so far prepared you to approach this challenge, and what further learning do you believe is essential to fulfill your purpose in contributing to its resolution?
- **\*Please ensure that the Re-Enrolment form on OpenApply has been completed.**

### 1.4 File Naming Protocols

All files must be labelled using English letters with the name the child prefers to use at school.

Naming protocol format: Grade\_Child'sName\_Award\_Document

Example: G8\_HarryPotter\_Full Ride\_PersonalStatement

### 1.5 Personal Statement Tips

The personal statement is a letter to the Scholarship Committee which explains what you have done to meet the scholarship criteria and why you are qualified for the scholarship.

- Ensure that you make connections to the personal statement prompt give in section 1.2.
- Length: no more than two pages (size 12 font, 1.5 line spacing)
- Students are encouraged to use proper paragraph structure, persuasive language and sentence structures.
- Students are highly recommended to write a rough draft before writing their final copy
- The personal statement must be written by the student themselves. AI cannot be used to generate ideas, plan, research, or write this statement in anyway. Students are not permitted to use grammar/sentence structure checking programs.
- The prompts for each scholarship are different; therefore, students should submit a different personal statement for each scholarship application if submitting more than one.



此中文翻译仅供参考，请以英文版指南为准

## ISNS 全额奖学金信息-高中(G9-12)

获取资格	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 2026-2027 学年入读或申请入读 9-12 年级的学生。</li> <li>• 即将入读 12 年级的学生目前需已在读大学预科课程。</li> <li>• 将从 ISNS 毕业的学生。</li> <li>• 持有国外/港澳台护照或身份证明的学生。</li> <li>• 在内部评估测试中达到精通英文水平的学生。</li> <li>• 学术成绩优异的学生:具体参考以下学术要求。</li> <li>• 重视全面发展的学生, 积极参与课外活动展现领导力, 如参加运动、俱乐部、艺术、音乐、竞赛等活动。</li> <li>• 学生在读(即将在读)全大学预科文凭课程。</li> <li>• 在 ISNS 就读至少达到两年或将就读直到毕业。</li> </ul>
奖励金额	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 全额学费</li> <li>• 中学部(申请就读九/十年级的申请者): 只限相应学年学习期间使用, 以后学年有机会再次申请奖学金。</li> <li>• 高中部(申请就读十一/十二年级的申请者): 学习期间使用(十一年级学生有机会获得多达两年的奖学金)。</li> <li>• 奖学金不包含申请费、留位费、辅导费、CAS 游学费、校巴费、午餐费、校服费, 测验费以及运动竞赛旅程费。</li> </ul>
如何申请	<p><b>ISNS 在校生候选人:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 在线完成继续就读申请: <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> <li>• 通过链接填写奖学金申请表和个人陈述: <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> </ul> <p><b>校外(非 ISNS) 候选人:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 在线完成入学申请: <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a></li> <li>• 通过链接填写奖学金申请表和个人陈述: <a href="https://isns.openapply.cn/parents/sign_in">https://isns.openapply.cn/parents/sign_in</a> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 入围的候选人会被邀请参加入学观察和/或评估。评估可以在校内线下或在线进行。</li> <li>• 可能会对入围候选人进行面试。</li> </ul> </li> </ul>
截止日期	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>ISNS 在校生候选人申请截止日期: 2026 年 3 月 1 日</b></li> <li>• <b>校外(非 ISNS) 候选人申请截止日期: 2026 年 5 月 31 日</b></li> <li>• 入围的候选人将获得进一步的通知。</li> </ul>
期望	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 学生在学习期间需保持优异的学习成绩, 请参阅下面的基本要求以获取进一步说明</li> <li>• 学生应有模范行为记录且无学术不端问题。</li> <li>• 学生须始终抱积极学习态度, 在学习上付出最大努力。</li> <li>• 学生须参加所有学校课程项目, 包括实地研学, 课外活动, 游学周等。</li> <li>• 学生须达到考勤要求, 不得缺席超过 10% 或以上的上课日或迟到过多。</li> <li>• 家长或监护人须为积极的学校社区成员。</li> </ul>
奖学金取消	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 如果学校确定申请中存在虚假陈述或文件。</li> <li>• 如果奖学金候选人未能达到奖学金的要求或明显落后, 其学业表现低于其应有能力。</li> <li>• 奖学金获得者不能作为同龄人的榜样。</li> <li>• 在取消奖学金之前, 学校向学生和家长发出至少一次正式的书面警告。</li> <li>• 如果发生极端纪律问题的情况下, 奖学金可能会在没有任何事先书面通知的情况下被撤销。</li> </ul>
奖学金使用规则	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 奖学金不得转让, 且只能在相应学年使用, 不得顺延。学生如果在此期间转学, 则奖学金失效, 须付全额学费。</li> </ul>



## 1. 高中全额奖学金

### 1.1 标准

奖学金委员会将根据学生的个人陈述以及他们在学校社区的参与程度来评估候选人。

### 1.2 全额奖学金申请者的最低学术要求

#### 9 年级 (8 年级升入 9 年级) :

- 7 个学科小组共达到至少 40/49 的总分数。
- 无行为或学术不端问题。
- 如学生来自非 IB 学校, 现所有科目的各科平均分需达到 85%或以上, 或者 A 等级或以上

#### 10 年级 (9 年级升入 10 年级) :

- 7 个学科小组共达到至少 40/49 的总分数。
- 无行为或学术不端问题。
- 成功完成 9 年级社区项目, 解决社区的实际需求, 展现掌握 ATL(学习方法)的能力——由奖学金委员会评选。
- 如学生来自非 IB 学校, 现所有科目的各科平均分需达到 85%或以上, 或者 A 等级或以上

#### 11 年级 (10 年级升入 11 年级) :

- 6 个学科小组共达到至少 30/42 的总分数。
- 个人项目成绩达到 5/7 或更高。
- 如学生来自非 IB 学校, 现所有科目的各科平均分需达到 85%或以上, 或者 A 等级或以上。

#### 12 年级 (11 年级升入 12 年级) :

- 学生在期末成绩单上的 6 门科目预计要达到 35 分或更高分。
- 需达到 CAS 课程的要求且获得 CAS 协调员推荐继续第二年 DP 学习。
- 需达到 EE 课程的要求且获得 EE 课程负责人推荐继续第二年 DP 学习。
- 需达到 TOK 课程的要求且获得 TOK 课程老师推荐继续第二年 DP 学习。
- 学生没有因学术不端行为受到正式警告。

奖学金委员会将根据学生的个人陈述和辅助资料对候选人进行评估。

### 1.3 申请要求

所有申请人必须提供以下文件 :

- 完成在线申请表, 需要有关过去一年的成就、奖励、课外活动和社区服务的辅助资料。我们强烈建议你使用申请表提供的模板来提交辅助资料。

#### 附件-1: 辅助资料模版

- 全额奖学金个人陈述: 当今世界面临着前所未有的挑战, 而教育正是寻求创新解决方案的关键。请结合自身经历, 反思教育如何培养了你的问题解决能力、批判性思维及创新潜力。请阐述一个你深切的关注的重大议题 (可从本土或全球视角出发), 说明迄今为止你所接受的教育如何为你应对这一挑战做好准备, 并论述为实现解决该问题的目标, 你认为哪些进一步的学习至关重要。

\*请确保已完成 OpenApply 上的重新注册表格。

### 1.4 文件命名规则

所有文件必须用学生在校使用的英文姓名标记。

命名规则格式: 年级\_学生姓名\_奖学金名称\_文件名称

例如: G8\_HarryPotter\_Full Ride\_PersonalStatement



### 1.5 个人陈述建议

个人陈述是给奖学金委员会的一封信，其中解释了学生为符合奖学金标准所做的努力以及有资格获得奖学金的原因。

- 确保你的个人陈述符合 1.2 项的要求
- 长度：不多于两页（12 号字体，1.5 行间距）
- 鼓励学生在陈述中使用适当的段落结构，并使用有说服力的语言及句子结构
- 强烈建议学生在写最终稿之前先写一个草稿
- 个人陈述必须由学生自己撰写。不得使用 AI 生成想法、计划、研究或直接撰写个人陈述。学生不得使用语法/句子结构纠错软件。
- 每个奖学金的要求不同，因此学生如果提交多个奖学金申请，则应为每个奖学金申请提交不同的个人陈述

### Attachment-1/附件-1

## Supporting Information for High School Awards and Scholarships

Please do not share information that is more than two years old

What ISNS Sports were you involved in this year/last year?	
What ISNS Arts were you involved in this year/last year? Think about music, Visual Arts and Theatre.	
What ISNS groups/clubs have you been a leader in this year/last year?	
What other ISNS clubs or activities have you been involved in this year/last year?	
What have you volunteered for or helped at this year/last year at ISNS?	
What other ISNS related competitions or activities have you been involved with this year/last year?	
What ISNS awards have you won this year/last year?	
What things have you been involved in outside of school this year?	